
 
‘Ik vind het mooi om te zien hoe Winters het 
LEANtraject volgt.’

‘Het LEANtraject werkt!’

Linders Notarissen werd jaren geleden geconfronteerd met de eis van de 
overheid dat kantoorpanden vanaf 1 januari 2023 minimaal aan energielabel 
C moeten voldoen. ‘Je weet dan meteen, daar moeten we wat mee’, blikt 
notaris Jurgen Huyben terug. Zo gezegd, zo gedaan.

WIE GAAT HET DOEN?
Via de architect kwamen ze op de volgende vraag ‘wie 
gaat het doen?’. Jurgen: ‘De architect liet al vrij snel de 
naam Winters vallen. Dat was vooral omdat wij aanga-
ven dat we tijdens de verbouwing in het kantoor wilden 
blijven werken. Volgens de architect kon Winters zo’n 
uitdaging wel aan.’

OPTIES OVERWEGEN
Winters werd in het bouwteam opgenomen, dacht 
mee in de plannen en maakte een eerste offerte op. 
‘Toen schrokken we’, bekent Jurgen, ‘zozeer dat we 
over andere opties gingen nadenken. Nieuwbouw? 
Verhuizen? Huren? Nieuwbouw was geen optie, want 
dat traject duurt te lang. En een andere geschikte 
(huur-)locatie vinden bleek bijna onmogelijk, vooral 
omdat we op een mooie plek in centrum Breda of 
Breda-Zuid wilden blijven.’

GULDEN MIDDENWEG
Dan toch maar terug naar de verbouwingsoptie. 
‘Winters maakte voor ons diverse offertes op in ver-
schillende variaties: van totale verbouwing tot een 
uitgeklede versie van alleen verduurzaming tot label C. 
Het is een middenweg geworden: verduurzaming tot 
label C met ook een deel renovatie. Ondanks dat dit 
binnen ons budget paste, vonden we het toch span-
nend. Want als je maar één aannemer laat rekenen, hoe 
weet je dan dat er sprake is van eerlijke prijsvorming? 
Daarom hebben we een onafhankelijke deskundige 
naar de offerte laten kijken. Daarna konden we met een 
goed gevoel van start.’

LEUKE REURING
Die start was begin juni. ‘En het einde van de werk-
zaamheden zal in januari 2024 zijn. Maar we zitten niet 
al die tijd op een bouwwerf. Winters heeft de verbou-
wing namelijk in drie fases opgeknipt, waarbij telkens 
een gedeelte van het gebouw wordt aangepakt. Dat 
geeft ons de mogelijkheid tot tijdelijke interne verplaat-
singen en om relatief rustig ons werk te kunnen doen. 
Het werkt prima en geeft zelfs een leuke reuring binnen 
ons kantoor. Je zit eens met andere collega’s op een 
kamer, best gezellig.’

GEEN VERRASSINGEN
Gezellig is het ook iedere vrijdag in de bouwkeet. ‘We 
nemen dan samen met Winters de planning door. Zij 
geven aan wat er van dag tot dag gaat gebeuren en 
nemen ook afwerkingsdetails met ons door, zoals beslis-
singen over deurklinken en kleuren. Omdat je elkaar zo 
vaak ziet, komen we eigenlijk nooit voor verrassingen te 
staan. Hoewel, één verrassing had niemand zien aanko-
men. Bij het vervangen van de ramen in de oude biblio-
theek werd bijzonder isolatiemateriaal gevonden: oude 
kranten uit 1910. Het nieuws ging over een aanstaande 
theatervoorstelling, entree 55 cent.’

BETROKKEN
Jurgen vindt het allemaal wel leuk en interessant, dit 
inkijkje in de bouwwereld. ‘Ik vind het mooi om te zien 
hoe Winters het LEAN-traject volgt. Communicatie is 
daarin heel belangrijk. En het werkt! Tot nu toe heb ik 
de verbouwing als heel prettig ervaren. Het leuke is ook 
dat de aanspreekpunten van Winters inmiddels al onze 
medewerkers kennen. Als we het hebben over “de 
kamer van Evelien”, dan weten ze meteen welke kamer 
we bedoelen. Ze zijn echt betrokken bij ons.’

ENORME METAMORFOSE
Er is ondertussen al veel gerealiseerd. De schil van 
het gebouw is aangepakt, er is geïsoleerd, dubbelglas 
aangebracht en de dakbedekking is vervangen. Ook 
zijn er zonnepanelen en een hybride warmtepomp geïn-
stalleerd en verder heeft een groot deel van het kantoor 
een flinke make-over gekregen. ‘Het is een enorme 
metamorfose, binnen en buiten. Je weet niet wat je ziet. 
Iedereen is ook enorm enthousiast over zijn nieuwe 
werkplek. Mooier, beter verlicht en comfortabeler. We 
zijn er heel blij mee.’

Interview met notaris Jurgen Huyben van Linders Notarissen

 
‘Iedereen is ook enorm enthousiast over  
zijn nieuwe werkplek.’

Allereerst lieten de vennoten door een technisch 
bureau onderzoeken wat de minimale maatregelen 
waren om van label G tot label C te komen. ‘Met het 
rapport gingen we naar BB Architecten. We wilden 
namelijk niet alleen verduurzamen, maar na vijftig jaar 
intensief gebruik van dit pand was een algehele reno-
vatie ook best hard nodig.’ 

Ontwerp renovatie BB Architecten
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